
My, ludzie młodzi, nie możemy się bać tego, że jesteśmy młodzi. To nie jest powód do 

strachu, ale raczej do może nawet dumy. Nie powinniśmy odczuwać lęku przed pragnieniem 

szczęścia, bo mamy do niego prawo jak każdy. Również jak każdy mamy prawo do znania 

prawdy, do słuchania prawdy i jej głoszenia, ponieważ prawda nie powinna nas przerażać, 

ale nas wyzwolić. Miłość. Piękna i trwała miłość to coś, o czym marzy chyba każdy, również 

człowiek młody. Mamy swoje idealne wyobrażenie przyszłego męża/żony i chcemy żeby się to 

marzenie przeistoczyło w rzeczywistość, ale jeśli będziemy się tego bali to stracimy marzenia i 

możliwość na ich realizację. Nie możemy się bać rzeczy związanych z ludzką egzystencją. 


